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Una edil revela que el 2006 ja hi havia
documents de la pedrera a l´Ajuntament
La regidora d'Educació acusa l'alcalde d'ocultar informació
sobre el polèmic projecte

X.VALERI
La regidora d'Educació i Benestar Social de Sant Aniol, Gemma Roura (CiU), assegura que va
trobar carpetes sobre prospeccions per fer una pedrera a la Barroca anteriors al 2006. Roura, a la
qual l'alcalde, Francesc Oliveras (CiU), li ha demanat la dimissió, va dir que també existeixen
documents del 2007 i un projecte anomenat Sant Aniol 1 . "Avui puc dir que s'ha ocultat
informació", va dir Roura al ple. La regidora va explicar que l'alcalde va assegurar en ple que a
l'Ajuntament no havia entrat cap petició sobre la pedrera en data anterior al 8 de setembre del 2008.
Roura també va dir que no dimitirà però que ha posat les funcions d'Ensenyament i Benestar Social
a disposició de l'alcalde.
L'alcalde va explicar que els documents descoberts per Roura no representaven cap petició oficial de
permís d'extracció de minerals, per la qual cosa no en va parlar. El primer regidor va recordar a
Roura el compromís polític que té amb el grup que representa Convergència i Unió al poble i li va
dir que ni ella ni ningú que s'hagués presentat per una llista, un cop dins de l'Ajuntament podia
formar un grup a part. Oliveras va determinar que s'assessoraria per afrontar una situació de
transfuguisme, segons ell, fora de la llei. "L'única solució és que si no t'agrada plega", va dir
Oliveras.
Només de començar el ple, Francesc Oliveras va denunciar que existeix un rerefons polític a la
Plataforma Salvem Sant Aniol. L'alcalde va llegir un manifest en què va expressar que s'ha usat la
Plataforma per crear una confusió que vol treure profit polític de les mobilitzacions en contra de la
ubicació d'una pedrera a la zona de la Barroca.
Oliveras va explicar que d'una manera intencionada s'han fet córrer calúmnies que qüestionen la
gestió econòmica de l'Ajuntament. "Jo crec que és immoral que després de 40 anys de fer coses pel
poble corri pels carrers que ens beneficiem de la gestió pública", va dir l'alcalde. Oliveras va
anunciar que a partir del manifest quan tingui constància que algú calumniï l'Ajuntament anirà a
judici.
Al final del ple, el portaveu de la Plataforma Salvem Sant Aniol, Isidre Cos, va felicitar l'alcalde per
la prohibició de la mineria. Cos va lamentar que l'activitat de la Plataforma hagi portat divisions al
poble i a l'Ajuntament. Cos va negar que l'organisme hagués tingut mai una intenció política. El
portaveu de la Plataforma va agrair a la regidora Gemma Roura el costat que havia fet a l'entitat a les
reunions amb les institucions.
La presència de Gemma Roura a la reunió de la plataforma amb el president del Consell Comarcal
de la Garrotxa, Joan Espona, va generar la divisió de l'únic grup municipal a Sant Aniol de Finestres.


